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RWK 28-11-22 De heer Kanik (D66) is blij dat gedeputeerde motie 
124-2021 nog wil afwerken maar wijst er op dat 
Gedeputeerde geen datum noemt. Kunnen we 
afspreken dat Gedeputeerde daar bij de volgende RWK-
commissie op terugkomt? De Gedeputeerde (Stigter) 
komt daar in een volgende vergadering op terug. 

Afdoen motie 174 
inzake extra inzet op 
besparing van 
energiegebruik door de 
provincie

RWK 28-11-22 Gedeputeerde Stigter antwoordt dat hij niet bekend is 
met het onderzoek, maar dat de richtlijn van het 
kabinet is doorvertaald naar de manier van werken van 
de provincie. Van het totale energieverbruik van de 
provincie zit 85% in de infrastructuur en 15% in de 
gebouwen. In de zomer maakt de provincie geen 
gebruik van airco maar van koudeopslag uit de bodem. 
Overheden krijgen een keer in de vier jaar een energie-
audit. De besparing per graad koeler is ongeveer 8%. 
De inventarisatie van de besparingsmogelijkheden is 
begin volgend jaar inzichtelijk en hier komt 
gedeputeerde op terug in de vorm van de brief. 

Begroting 2023 en 
Memorie van Antwoord 
(VD-55). M232-2022

PS 14-11-2022 En dan ben ik bij de laatste motie, voorzitter. De motie 
Noord-Holland laat niemand in de kou staan. Nou, 
uiteraard laten wij niemand in de kou staan, voorzitter. 



Dat spreekt voor zichzelf. We hebben, ook in de vorige 
commissie, gesproken over de verschillende initiatieven 
die wij hebben genomen als provincie eigenlijk al richting 
met name de gemeenten, die als eerst aan de lat staan 
voor de verduurzaming van de gebouwde omgeving. En 
dit zet er nog een schepje bovenop. Ik denk dat het een 
goed idee is om eigenlijk nogmaals te kijken ‘hoe kunnen 
we de gemeenten helpen in die warmtetransitie’. Dus ik 
ben bereid om deze motie uit te voeren. Maar hij zit 
eigenlijk wel heel dicht al tegen de toezegging die we 
hebben gedaan om gemeenten te helpen bij het maken 
van zo’n plan. Hierbij zullen we wel pleiten dat we ook de 
gemeenten attenderen dat ze dat doen, integraal, en dat 
ze niet alleen kijken naar glas, maar gewoon integraal 
kijken naar de verduurzaming van de woningen, omdat 
soms ook isolatie misschien nog een betere oplossing is. 
En dat je altijd moet gaan kijken ook – en dat is een vraag 
van de Partij voor de Dieren – naar mogelijke ecologische 
effecten van bepaalde maatregelen met name op isolatie. 
Dat vraagt eigenlijk een integrale benadering van de 
verduurzaming van de gebouwde omgeving. We zien de 
enorme opgave voor de gemeenten. Dus wij pakken graag 
die rol op om die gemeenten daarbij te helpen. 

Nationaal programma 
RES

RWK 05-09-2022 Gedeputeerde Stigter geeft aan De halfjaarlijkse foto 
van het nationaal programma te delen met de staten.

Deze komt in het laatste 
kwartaal van dit jaar



Kaderbrief 2023 RWK 13-6-22 Gedeputeerde Stigter zegt aan mw. Van Andel (CDA) 
toe naar de mogelijkheid voor de inzet van 
buurtbatterijen

Er is een offerteverzoek 
gemaakt en deze wordt 
uitgezet.

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-5-2022 Gedeputeerde Stigter reageert op een vraag van de 
heer Van den Berg (JA21) over de aanwijzing van 
stimuleringsgebieden zonne-energie en met name de 
positie van Provinciale Staten daarin. Het was altijd een 
verantwoordelijkheid van Gedeputeerde Staten. Wat het 
college betreft blijft het ook een verantwoordelijkheid 
van Gedeputeerde Staten. Nog voor de RES bestond is 
de afspraak gemaakt om Provinciale Staten daarin te 
horen. Met de RES zijn de zonnegebieden bekend. 
Uiteindelijk wordt de RES vastgesteld door de Staten. 
Daarmee is het dubbelop. Om die reden ligt er het 
voorstel om het ‘horen van’ weg te nemen. De 
Provincie kan worden verzocht om nieuwe 
stimuleringsgebieden aan te wijzen, die niet in de 
RES’en zijn opgenomen. Dat is ongewenst, maar het 
kan wel. De gedeputeerde zegt toe dat in dat geval dat 
bij die stimuleringsgebieden dezelfde route (horen van) 
wordt gevolgd.

Proces toezegging: zodra 
zonne-
stimuleringsgebieden 
buiten de RES 
zoekgebieden liggen  (de 
RES zoekgebieden zijn 
immers al vastgesteld 
door PS) zal PS worden 
gehoord.

Eerste partiële 
herziening 
omgevingsverordening 
Noord-Holland 2020

PS 23-5-2022 Dhr. Klein (CU) is verrast over het feit dat de 
draairichting van Windturbines niet is meegenomen in 
de landschappelijke adviezen en de richtlijn.
Gedeputeerde Stigter geeft aan dat het geen bewuste 
keuze is de draairichting niet in de handreiking op te 
nemen en wil hier opnieuw naar kijken.

Binnenkort wordt de 
Handreiking besproken 
met de ARO. Dit punt zal  
worden meegenomen bij 
de bespreking.



Uitvoeringsprogramma 
RES

RWK 7-2-2022 Dhr. Klein (CU) vraagt op welke manier het vinger aan 
de pols houden vormgegeven kan worden. 
Gedeputeerde Stigter antwoordt dat de RES een proces 
is waar we in zijn gestapt en volgend jaar een nieuw 
momentum is. PS zullen periodiek van de voortgang op 
de hoogte worden gesteld over o.a. de 
intergemeentelijke samenwerking.

Gedeputeerde Stigter zegt 
toe PS periodiek te 
informeren over de stand 
van zaken wat betreft 
deze intergemeentelijke 
samenwerking. In het 
najaar geeft de 
gedeputeerde een update 
over de stand van zaken.

Biomassa PS 29-06-2020 Ik heb al eerder in de commissie en PS aangegeven dat 
er op dit moment een traject loopt met de SER die met 
een advies komt en een kabinet dat met een 
duurzaamheidskader komt en dat wij dat afwachten 
alvorens als provincie in overleg met onze partners in 
MRA-verband met een visie op biomassa te komen, die 
wat breder is dan alleen de houtige biomassa. Dat lijkt 
mij een goed moment om daar als provincie aan te 
geven hoe wij tegen biomassa aankijken.

We zijn nog in afwachting 
van het landelijk 
duurzaamheidskader.


